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Nr. Vraagstelle
r

Fractie Vraag POHO

1 Gerrit 
Coppens

Senioren 
Veldhove
n

In het Eindhovens Dagblad vernamen we op 24-10 tekst met de volgende kop; Stoken op kosten 
belastingbetaler: één op de vijf openbare gebouwen in Veldhoven heeft rood energielabel.
Verder stond in het artikel dat Veldhoven gemiddeld scoorde. Dat laatste is natuurlijk positief, ook
zien we liever een bovengemiddelde score.

Vragen
1. Heeft college in beeld welke gebouwen dit betreft?
2. Kunnen deze gebouwen tegen aanvaardbare kosten op korte termijn een hoger 

energielabel verkrijgen?

JR

2 Peter 
Cattenstart

Hart voor 
Veldhove
n

1. Is er in onze gemeente een beleid om zo weinig mogelijk zebrapaden aan te leggen?
2. Kan een zebrapad bij de getoonde oversteekplaatsen aan de Nieuwe Kerkstraat voor o.a. 

bewoners van de Berkt en Severinus niet voor meer duidelijkheid en verkeersveiligheid 
zorgen?

3. Is het mogelijk om ten behoeve van die verkeersveiligheid hier en op een paar andere 
plaatsen een zebrapad aan te leggen?

 



3 Jurre van der 
Velden

GBV 'Bij het inspreken voor de Algemene Beschouwingen enkele weken geleden meldde zich mevr. 
Daniëls, die namens een aantal buurtgenoten aandacht kwam vragen voor een kwestie 
betreffende de huisvesting van daklozen in panden aan de Provincialeweg. De GBV-fractie heeft 
onlangs nog gesproken met enkele omwonenden, waaronder de inspreker. Daaruit kwam met 
name naar voren dat het overleg met betrokken partijen door de bewoners nog als moeizaam 
werd ervaren. Vooral ten aanzien van het maken van goede afspraken in een beheerconstructie 
leek dat het geval te zijn:

Daarom onze vraag aan het college:

1. Hoe is de situatie op dit moment hieromtrent?

2. Kan het gemeentebestuur van Veldhoven in dit verband iets betekenen voor de bewoners aan 
de Provincialeweg in de omgeving van de beoogde opvanglocatie? Met name via aansporing in de 
richting van Springplank040 dan wel de gemeente Eindhoven om te komen tot zorgvuldige en 
gedragen afspraken tussen bewoners en Springplank040. Want daarop hebben onze inwoners 
uiteraard ook recht.'

4 Jos van Daele VVD Afgelopen zaterdag namen wij via het ED kennis van het feit dat het mogelijk nog jaren kan duren
voor de nieuwe school in Zilverackers kan worden aangesloten op het elektriciteitsnetwerk. Dat 
geeft ons aanleiding tot de volgende vragen:

1. Kan het college een nadere toelichting geven op de huidige situatie en de maatregelen die 
zij voornemens is te treffen?

2. Waarom is dit probleem niet eerder onderkend, lees bij aanvang van de bouw van de 
school?

3. Verwacht het college meerdere vergelijkbare problemen en zo ja wat is de verwachte 
impact op reeds goedgekeurde bestemmingsplannen en welke betreft dat dan?

5 Hans van de 
Looij

GBV Uiteraard heeft ook de GBV-fractie via het ED vernomen dat Enexis de nieuw gebouwde school in 
Zilverackers naar verwachting niet tijdig van stroom zal kunnen voorzien. Dit is natuurlijk te 
belachelijk voor woorden.  Dit kun je de kinderen, de leerkrachten en de buurt niet aandoen. 
Natuurlijk bestaan er capaciteitsproblemen op het elektriciteitsnet in heel Nederland. En natuurlijk
moet je kritisch kijken wat wel en niet kan bij het gaan realiseren van nieuwe voorzieningen. Maar
in dit specifieke geval: hierover moet je dan wel in het begin van de bouw duidelijkheid geven en 
niet aan het einde. Maar bovendien: er staat al een school naast de in aanbouw zijnde nieuwe 
school. Een noodschool die stopt zodra de nieuwe in bedrijf gaat. Verder overweegt het college 
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juridische stappen, zo lazen wij. 
Hierover heeft GBV dan ook 2 vragen:

1. Speelt het feit dat er een noodschool stopt zodra de andere van start gaat dan geen enkele rol 
bij de gemaakte afwegingen? Dat zou toch meegewogen moeten worden!
2. Het college overweegt juridische stappen. Wanneer is daar uitsluitsel over?

6 Peter Saris VVD Inleiding 
Afgelopen week lazen we in het ED dat een aantal woningen die de gemeente in bezit heeft, 
gebruikt zullen worden voor de opvang van Oekraïense vluchtelingen. Hierover hebben we een 
aantal vragen aan het college:

1. betreft het woningen van de gemeente die nu leegstaan ? 
2. Zo nee, op welke termijn moeten de huidige bewoners plaatsmaken voor de vluchtelingen? 
3. Sinds wanneer weten de huidige bewoners dit en waar kunnen zij nu naartoe?
4. Hoe is het met de bezetting/Leegstand van de tijdelijke woningen aan de Antwerpse baan die 
destijds onder meer voor vluchtelingen en starters zijn neergezet?
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